

LETTER NUMBER 310

1 1844-01-25
2 Monsieur Albert professeur au Pensionnat a Melle

L. st. J. M. J.

Je pense, mon cher Albert, qu'il faudra remettre jusqu'après votre voyage de Louvain et de Tirlemont, pour me soumettre un projet de mutation du personnel. Nous ne sommes que superficiellement éclairés, et sur le besoin respectif de chaque maison, et sur les ressources qu'y offrent nos professeurs individuellement. Vous voudrez m'avertir à temps, du jour où vous pourrez faire votre visite et elle ne pourra se faire qu'après la rénovation des SS. voeux, afinque je vous communique mes remarques, s'il y a lieu.

Je vous retourne le rapport de Mr Edouard, dont vous aurez peut-être besoin encore.

Votre dévoué Père en J. C.

Gand 25 janv. 1844

C. G. Van Crombrughe

25 January 1844

To Mr Albert, teacher at the Boarding School at Melle

Praised be Jesus, Mary and Joseph

I think, my dear Albert, that you ought to put back the submission of your project to me for changing personnel until after your visit to Louvain and Tirlemont. We are only superficially informed both as to the respective needs of each house and to the resources that each of our teachers offer there. You will let me know in good time the day on which you can make your visit and it cannot take place until after the renewal of vows so that I can let you have my comments if there are any.

I am returning to you Mr Edouard's report, of which you might have need.

Your devoted father in Jesus Christ,

Ghent 25 January 1844

C. G. Van Crombrughe